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Abstract (en)
A keyring attachment is disclosed, which has a keyring (16), an attachment body (1) and a chain (15) which connects the keyring to the attachment
body. The attachment body is provided with a holder (18) for a coin (21) in each case. The holder for a coin (21) is arranged at least on the one
outer side (17) of the attachment body (1) and has an open end (25) for pushing in and pushing out coins (21) parallel to the outer surface of the
attachment body. <IMAGE>

Abstract (de)
Es ist ein Schlüsselanhänger offenbart, der einen Schlüsselring (16), einen Anhängerkörper (1) und eine Kette (15), welche den Schlüsselring mit
dem Anhängerkörper verbindet, aufweißt. Der Anhängerkörper ist mit einer Halterung (18) für jeweils eine Münze (21) versehen. Die Halterung für
eine Münze (21) ist wenigstens auf der einen Außenseite (17) des Anhängerkörpers (1) angeordnet und weist zum Einschieben und Ausschieben
von Münzen (21) parallel zur Außenfläche des Anhängerkörpers ein offenes Ende (25) auf. <IMAGE>
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